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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 25 iulie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Ateneului Popular Mr. Gheorghe Pastia din Piata Unirii nr. 3, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani absenteaza motivat, fiind in concediu de odihna, iar atributiile
sale sunt preluate de d-nul Liviu Dan Pogorevici, director al Directiei administratie publica locala, din cadrul Primariei
Municipiului Focsani care deschide sedinta de indata din 25.07.2012, sedinta convocata prin dispozitia d-lui Primar 7333/
24.07.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 19 consilieri, lipsa fiind dl. consilier Dragos Puiu Horhocea, din
totalul de 20 de consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40
alin. (1) din legea nr. 215 / 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Micsunica Baciu – director Directia resurse umane;
? d-nul Liviu-Dan Pogorevici – director executiv, Directia administratie publica locala;
? d-na Natasa Nemes – director executiv, Directia economica;
? d-na Carmen Ghiuta – sef serviciu juridic contencios
? d-na Cristina Dascalescu – consilier juridic, Directia administratie publica;
? d-nul Dan Cazaciuc – sef serviciu comunicare;
? d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara – arhitect sef, directia tehnica;
? d-na Luminita Mogda – sef serviciu urbanism;
? d-ra Violeta Dima – consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Valter Popescu – director SC ENET SA Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

In continuare dl. Presedinte de sedinta Liviu Ioan Oloeriu prezinta proiectele ordinii de zi care cuprinde:

1. proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;

2. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiului Focsani pe anul 2012;

Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 19 voturi „pentru”.

Intra in sala dl. consilier Dragos Puiu Horhocea si din acest moment sunt 20 consilieri prezenti.
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani.
Dl. consilier Neculai Tanase „asa cum spuneam si la comisii aceste sume date ENET-ului afecteaza orasul, adica am putea
face altceva in oras cu aceste sume pe care le dam ENET-ului.Stiu ca am mai facut un grafic de esalonare si nu s-a tinut cont
de acesta.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „acel grafic a fost pana la 31 mai, iar noi am tinut cont de grafic. O parte din datorii au fost platite,
iar in acest moment vom face un grafic de esalonare pentru a plati in 3 rate lunare suma datorata catre GDF SUEZ. O sa mai
avem o sedinta la ENET pentru ca acestia sa recupereze majoritatea datoriilor de la populatie.”
Dl. consilier Neculai Tanase „cred ca ENET-ul trebuia sa aiba un plan pentru ca sunt oameni care nu au serviciu si nu au
posibilitati de a plati.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „acum o luna am avut o sedinta la ENET pentru ca salariatii ENET au iesit in strada ca nu si-au
incasat salariile. Ei au spus ca au datorii la ENET pentru ca nu si-au incasat salariile. Sper ca odata cu pornirea noului sistem
sa avem consumuri mai mici si mai eficiente.”
Dl. consilier Neculai Tanase „vrem sa multumim d-lui Marian Oprisan pentru apa calda si sigur aceasta nu va fi decat pana la
Referendum.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „vreau sa va mai spun ca saptamana trecuta am fost la Minister la o discutie cu dl. ministru Dobre
despre CET-uri.”

Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 25/204

https://www.focsani.info/


Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiului Focsani pe anul
2012.
Nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 26/205

Dl. presedinte de sedinta Liviu Ioan Oloeriu considera ca au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
sedintei incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Liviu Ioan Oloeriu

S E C R E T A R U L
MUNICIPIULUI FOCSANI,
Eduard-Marian Corhana

INTOCMIT,
Daniela Bobeica


